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  Carita Brovall, kommunchef 
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  Manda Schillerås, verksamhetschef §31 

 

Paragrafer  §§30-32, §§34–55 

Utses att justera  Rosé Torkelsson (S), Johnny Letth (oberoende (SD)) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare  Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande  Protokollet signeras digitalt 

  Ulf Thifors (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Rosé Torkelsson (S), Johnny Letth (oberoende (SD)) 
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ANSLAG/BEVIS 

Organ   Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2022-03-14 

Anslaget under tiden 2022-03-18—2022-04-11 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 30 Med anledning av kriget i Ukraina  

Ärendet 

Sammanträdet inleds med några ord om kriget i Ukraina. 

Kommunchef informerar om arbetet i krisstaben och lägesbilden för Tranemo kommun med 

anledning av kriget i Ukraina.  

Föredragning och debatt 

Ordförande Ulf Thifors (S) och kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på 

frågor. 
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§ 31 Information från Tillväxt Tranemo  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om föreningen Tillväxt Tranemo. 

Föredragning och debatt 

Styrelseledamöter i Tillväxt Tranemo Sven-Olof Kronaas, Max Larsson, Lars Josefsson, Carita 

Brovall och Manda Schillerås föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 32 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2022:114, 

KS/2022:124, KS/2022:130 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 

remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 

• Noterar informationen om att motioner inkommit och av presidiet remitteras till 

kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 

väcka ärenden genom medborgarförslag. 

Ulrika Tranefors har lämnat ett medborgarförslag om att Tranemo kommun ska vara en 

gång- och cykelvänlig kommun. 

 

Av kommunallagen framgår att ledamot får väcka ärenden i fullmäktige genom en motion. 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har lämnat en motion om inventering av skyddsrum i 

Tranemo kommun. 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) och Birgitta Olander (oberoende (M)) har lämnat en 

motion om elevhearing. 

Beslutsunderlag 

KS/2022:114 Medborgarförslag om att Tranemo kommun skall vara en gång och cykelvänlig 

kommun 

KS/2022:124 Motion inventering Skyddsrum 

KS/2022:130 Motion elevhearing 

Föredragning och debatt 

ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) föredrar motionen om inventering av skyddsrum och 

motionen om elevhearing. 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Stratsys 

TPB 
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Status 

Pågående 
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§ 34 Svar - Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 

skolchef KS/2022:75 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar kommunstyrelsens ordförande Anders Brolins (S) svar på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Johnny Letth (oberoende (SD)) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

angående skolchefen. 

Beslutsunderlag 

Interpellation Skolchef 

KF §3 Inkomna interpellationer och frågor 

Svar på interpellation - skolchef 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 

Johnny Letth (oberoende (SD)) deltar i debatt. 

Status 

Avslutat 
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§ 35 Svar - Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo KS/2021:313 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget avslås. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

 

Ärendet 

Claes Blixt har 2021-05-05 lämnat ett medborgarförslag om stoppljus i Uddebo. 

Förslagsställaren önskar att Tranemo kommun stöder förslaget. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-11-24 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Claes förslag till placering av stoppljuset är vid 

övergångsstället över väg 156 mellan Kalsebovägen och Skolgatan. 

 

Trafikverket är ansvarig väghållare för väg 156 genom Uddebo och därmed ansvarig för ett 

eventuellt verkställande av stoppljus. Om kommunen stödjer förslaget och Trafikverket 

godkänner anläggandet kommer det att ske enbart på kommunens bekostnad. I 

Trafikverkets åtgärdsvalsstudie (ÅVS) för väg 156 (TRV 2018/51866) som kommunen varit 

delaktig i framgår ett antal förslag på trafiksäkerhetshöjande åtgärder för Uddebo. Stoppljus 

är inte en av åtgärderna. Förvaltningen anser att föreslagna åtgärder i åtgärdsvalsstudien 

höjer trafiksäkerheten i tillräcklig utsträckning. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen påverkan. Hur stor den ekonomiska påverkan på kommunen blir om 

medborgarförslaget antas och Trafikverket godkänner anläggandet går i dagsläget inte att 

säga utan kräver en separat utredning.  

Barnkonventionen  

Förvaltningens förslag påverkar inte barnen då föreslagna åtgärder i åtgärdsvalsstudien 

kommer höja trafiksäkerheten. 

Beslutsunderlag 

KS §50, 2022-02-28 

AU §1, 2022-01-13 

Tjänsteskrivelsen Svar på Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo 2021-11-26 

Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo 

Åtgärdsvalsstudie väg 156 (TRV 2018/51866) sidorna 120, 121 och 122 
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Föredragning och debatt 

Förslagsställaren Claes Blixt föredrar sitt medborgarförslag. 

Beslutet skickas till 

Claes Blixt 

Stratsys 

Samhällssektionen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Åtgärdsvalsstudie väg 156 (TRV 2018/51866) 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 36 Svar - Medborgarförslag om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid 

Länghemskolan KS/2021:433 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget punkt 1 antas. 

• Medborgarförslaget punkt 2 avslås. 
 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Personalen på Länghemsskolan har genom Stina Svensson, 2021-09-21, lämnat ett 

medborgarförslag om trafiksäkerheten för skolbarnen vid Länghemsskolan. 

Förslagsställarna anser att det behöver anordnas någon typ av hinder som hindrar cyklande 

skolbarn att cykla rakt ut på Järnvägsgatan i Länghem. Dessutom önskar förslagsställarna att 

kommunen påverkar Trafikverket att bygga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 

Järnvägsgatan och skolan Förvaltningen var i kontakt med Stina Svensson 2021-11-24 för att 

ge henne tillfälle att utveckla förslaget. Hon förtydligade då att förslaget i punkt 2 är att 

anlägga en trottoar utmed Boråsvägen. 

 

Punkt 1 i medborgarförslaget 

Förslaget är att montera upp något slags hinder som gör att skolbarnen inte kan cykla rakt ut 

på Järnvägsgatan från Länghemsskolans cykelparkering. Förvaltningen anser att detta är ett 

bra förslag som ökar säkerheten för framförallt skolbarnen och dessutom kan utföras med 

relativt enkla åtgärder. 

 

Punkt 2 i medborgarförslaget 

Förslaget är att anlägga en trottoar utmed Boråsvägen mellan Järnvägsgatan och 

Länghemsskolan. Då det finns andra säkra gångvägar till Länghemsskolan föreslår 

förvaltningen avslag på denna punkt. 

Trafikverket är ansvarig väghållare för Boråsvägen så kommunen kan inte besluta om att 

anlägga en trottoar men har i dialog med Trafikverket pekat ut Boråsvägen som lämplig gc-

väg i cykelstråkutredningen för Länghem. 

Ekonomisk påverkan 

Punkt 1: Kostnad för åtgärd är ca 10 000 kr och ryms i befintlig budget. 

Punkt 2: Ingen ekonomisk påverkan. Om förslaget antas och Trafikverket godkänner 

anläggandet blir kostnaden för kommunen ca 650 000 kr i 2021 års prisnivå. 
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Barnkonventionen  

Ur ett barnrättsperspektiv har punkt 1 en relativt stor påverkan på säkerheten för framförallt 

skolbarnen att ta sig från skolan. Punkt 2 påverkar inte i någon större grad barnen då 

alternativa säkra gång- och cykelvägar till skolan finns.  

Beslutsunderlag 

KS §51, 2022-02-28 

AU §2, 2022-01-13 

Medborgarförslag om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid Länghemskolan  

Tjänsteskrivelsen om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid Länghemsskolan 2021-11-26 

Beslutet skickas till 

Stina Svensson 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 37 Svar - Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn 

KS/2021:442 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget punkt 1 och 3 antas. 

• Medborgarförslaget punkt 2 avslås. 
 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

 

Ärendet 

Lars Gunnar Rubne har 2021-07-26 lämnat ett medborgarförslag om trafik och säkerhet för 

skolbarn. 

Förslagsställaren anser att det behöver anordnas någon typ av staket som hindrar cyklande 

skolbarn att cykla rakt ut på Järnvägsgatan i Länghem. Dessutom önskar förslagsställaren att 

kommunen påverkar Trafikverket att bygga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 

Järnvägsgatan och skolan samt anlägga två förhöjda övergångsställen på Hagagatan i 

Länghem. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-11-24 för att ge honom tillfälle att 

utveckla sitt förslag. Förslagsställaren hade inget att tillägga. 

 

Punkt 1 i medborgarförslaget 

Förslaget är att montera upp något slags hinder som gör att skolbarnen inte kan cykla rakt ut 

på Järnvägsgatan från Länghemsskolans cykelparkering. Förvaltningen anser att detta är ett 

bra förslag som ökar säkerheten för framförallt skolbarnen och dessutom kan utföras med 

relativt enkla åtgärder. 

 

Punkt 2 i medborgarförslaget 

Förslaget är att påverka Trafikverket att anlägga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 

Järnvägsgatan och Länghemsskolan. Då det finns andra säkra gångvägar till 

Länghemsskolan föreslår förvaltningen avslag på denna punkt. 

 

Punkt 3 i medborgarförslaget 

Förslaget är att påverka Trafikverket att bygga om de två befintliga övergångsställena på 

Hagagatan i Länghem så att dessa blir förhöjda. Förvaltningen anser att detta kan vara en 

bra åtgärd som dels förhöjer säkerheten för gång- och cykeltrafikanter och dels håller ner 

fordonshastigheten på Hagagatan. Eventuell åtgärd beslutas av Trafikverket i samråd med 

kommunen. Troligtvis kommer kommunen att få betala för att få åtgärden genomförd. 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
60

71
0f

ef
-2

01
b-

42
54

-8
7b

3-
ca

56
61

86
bd

52



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2022-03-14 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 14 

 

Ekonomisk påverkan 

Punkt 1: Kostnad för åtgärd är ca 10 000 kr och ryms i befintlig budget. 

Punkt 2: Ingen ekonomisk påverkan. Om förslaget antas och Trafikverket godkänner 

anläggandet blir kostnaden för kommunen ca 650 000 kr i 2021 års prisnivå. 

Punkt 3: Trolig kostnad för kommunen, om Trafikverket godkänner anläggandet, är ca 

300 000 kr i 2021 års prisnivå. 

Barnkonventionen  

Ur ett barnrättsperspektiv har punkt 1 och 3 en relativt stor påverkan på säkerheten för 

framförallt skolbarn att ta sig till och från skolan. Punkt 2 påverkar inte i någon större grad 

barnen då alternativa säkra gång- och cykelvägar till skolan finns.  

Beslutsunderlag 

KS §52, 2022-02-28 

AU §3, 2022-01-13 

Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn  

Tjänsteskrivelsen om trafik och säkerhet för skolbarn 2021-11-26 

Föredragning och debatt 

Förslagsställaren Lars Gunnar Rubne föredrar sitt medborgarförslag. 

Beslutet skickas till 

Lars Gunnar Rubne 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 38 Svar - Medborgarförslag om en skatepark i Tranemo KS/2021:370 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Medborgarförslaget avslås. 

 

Beslutsmotivering 

Med hänvisning till att vi är en liten kommun och redan har en skatepark i centrala 

Limmared och att det är relativt höga kostnader för att anlägga ytterligare en skatepark, 

föreslår förvaltningen att medborgarförslaget avslås.  

Ärendet 

Mio Eriksson har 2021-06-03 lämnat ett medborgarförslag med önskemål om en skatepark i 

centrala Tranemo. Mio anger att många barn och ungdomar skulle få mer att göra och ha kul 

tillsammans om det fanns en skatepark i Tranemo. Det framgår två förslag var en skatepark 

skulle kunna ligga, på gräsmattan vid simhallen eller nere vid sjön nära Centralen. 

Förvaltningen har mejlat förslagsställaren 2021-10-20 för att ge tillfälle att utveckla sitt 

förslag. Något svar har ännu inte inkommit till förvaltningen. 

En skatepark är en anläggning som är byggd för skateboard, BMX och avancerad inline-

åkning. En skatepark finns redan centralt i Limmared och kan användas av alla i kommunen. 

Det finns förbindelser mellan Tranemo och Limmared med buss och även en asfalterad 

gång- och cykelväg som går i anslutning till skateparken.   

Kostnaden för att anlägga en skatepark varierar med storleken. Skateparken i Gislaved 

kostade cirka 2 miljoner kr och i Limmared kostade den ca 1,3 miljoner kr men där gjordes 

då stora insatser ideellt.   

Ekonomisk påverkan 

Förvaltningens förslag till beslut får ingen ekonomisk påverkan. 

 

Barnkonventionen  

Förvaltningens förslag till beslut har en viss påverkan på barn, på så sätt att barn och 

ungdomar i Tranemo inte får en direkt närhet till en skatepark. Dock är påverkan inte så stor 

då alla är välkomna att använda skateparken i Limmared. 

Beslutsunderlag 

KS §53, 2022-02-28 

AU §30, 2022-02-10 

Svar på Medborgarförslag om en skatepark i Tranemo  

Medborgarförslag om skatepark i Tranemo 
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Beslutet skickas till 

Mio Eriksson 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 39 Svar - Motion om digitala infopoints - Centerpartiet KS/2021:300 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen antas. 

• Utredningen godkänns. 

 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 

föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan 

på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Karin Ljungdahl (C), Lennart Haglund (C) och Christoffer Andersson (C) har 2021-04-30 

lämnat en motion angående digitala InfoPoints. 

Förslagsställarna föreslår att 

• En utredning bör genomföras med uppdrag att titta på kostnader av digitala 

skärmar/InfoPoints samt platser där skärmarna kan placeras. 

 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställarna 2021-11-22, för att ge motionärerna tillfälle 

att utveckla sitt förslag. 

 

Förvaltningen har, genom tidigare projekt, arbetat med en förbättring av den digitala 

tillgängligheten för besökare, då i huvudsak Sjuhäradsövergripande. Det arbetet inkluderade 

digitala InfoPoints, placerade på våra fysiska InfoPoints, uppkopplade till kommunens 

turistsajt www.svenljungatranemo.se. 

Idag finns en mindre digital skärm på Centralen för uppsättning.  

Förvaltningen har begärt in offerter och fått en ekonomisk översikt av kostnaden för digitala 

InfoPoints samt vilken modell som skulle vara bäst lämpad. 

 

Gällande platser för digitala InfoPoints, skulle de i första hand vara de besöksmål som idag 

har ett högt besöksflöde, exempelvis Centralen och Glasets hus. Det bör också finnas ett par 

mobila skärmar, med möjlighet att förflyttas efter säsong, och då finnas på platser som 

Torpa, Hofsnäs och Kroksjön. 

Då en digital InfoPoint kräver någon form av tillsyn, är det viktigt att det finns bemanning 

där skärmen ska stå samt god tillgänglighet för besökarna, så som öppettider och utrymme.  

Ekonomisk påverkan 

Inköp av en digital skärm kostar 29 000- 32 000 kronor, vid köp direkt. Alternativt 970 

kronor/månaden i 36 månader. Service och support ingår i avgiften. Kostnaden för inköp av 

digitala InfoPoints ryms inte inom befintlig budget för 

Samhällsutveckling/Samhällssektionen.  
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Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §43, 2022-02-28 

AU §7, 2022-01-13 

Svar på Motion om digitala infopoints 2021-11-29 

Motion om digitala infopoints 

Föredragning och debatt 

Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

Samhällsektionen 

Stratsys 

Motionärerna 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 40 Svar - Motion om giftfri miljö - Centerpartiet KS/2021:97 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Motionen antas. 

 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Karin Ljungdahl (C) och övriga i Centergruppen har 2021-02-03  lämnat en motion angående 

att revidera och aktualisera handlingsplan Giftfri förskola samt att se över om fler 

verksamheter kan ingå i en handlingsplan för giftfri miljö. 

 

Förslagsställarna anser att ”…mycket arbete gjordes på våra förskolor genom att rensa och 

fasa ut material samt öka kunskapen inom detta område. Det har nu gått fem år och med 

tanke på att; Miljömålen utgör grunden i ett långsiktigt 

miljöarbete och bör därför fortlöpande ses över (KS/2013:29) samt att giltighetstiden för 

handlingsplan Giftfri förskola nyligen löpt.” 

Förvaltningen var i kontakt med Karin Ljungdahl (C)   2021-03-10 för att ge en av 

motionärerna tillfälle att utveckla förslaget om vilka fler verksamheter som kunde vara 

aktuella. Karin Ljungdahl lyfte då bland annat kompetenshöjning om handlingsplanen i de 

områden som rör städ, inköp m.m. Förslagsställaren skulle återkomma med fler synpunkter 

från partigruppen vilket inte har inkommit efter påminnelse den 2021-07-21.  

Handlingsplanen för giftfri förskola beslutades 2017-02-06 och har en giltighetstid till 2021-

02-06. Flera delar i handlingsplanen är genomförda helt eller delvis medan andra delar 

kvarstår att genomföra. Förvaltningen anser därför att en reviderad handlingsplan bör tas 

fram i enlighet med motionen.  

Ekonomisk påverkan 

Genomförande av vissa åtgärder i handlingsplanen medför kostnader som till exempel 

ersättande av gamla sovmadrasser till nya giftfria. I den reviderade handlingsplanen 

redovisas kostnadsuppskattningar.  

Barnkonventionen  

Handlingsplanen syftar till att säkerställa barns hälsa genom att minska risken för att de 

utsätts för skadliga ämnen. Genomförandet av reviderad handlingsplan är positivt ur ett 

barnperspektiv. 
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Beslutsunderlag 

KS §45, 2022-02-28 

AU §6, 2022-01-13 

Tjänsteskrivelse Svar på Motion om giftfri miljö -Centerpartiet 

Motion om giftfri miljö 

Handlingsplan Giftfri förskola 

Föredragning och debatt 

Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt. 

Beslutet skickas till 

Samhälssektionen 

Motionärerna 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Avslutat 
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§ 41 Vägledande budgetdebatt KS/2022:120 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Vägledande budgetdebatt genomförs genom tvärpolitiska överläggningar. Frågorna som 

diskuteras är; 

- Vilka mål i Regional utvecklingsstrategi 2030 kan kommunen särskilt påverka genom 

aktiva beslut och aktivt agerande? 

- Vilka mål i Regional utvecklingsstrategi 2030 är särskilt viktiga att kommunen riktar 

resurser till för att uppnå? 

- Hur kan kommunens prioriteringar inom den sociala och ekologiska hållbarheten bidra till 

den ekonomiska hållbarheten? 

 

Minnesanteckningar från diskussionsgrupperna samlas in och diarieförs för att användas 

vidare i budgetprocessen. 

Beslutsunderlag 

Gruppindelning vägledande budgetdebatt 

Regional utvecklingsstrategi 2030 

Vägledande budgetdebatt 2023–2025 

Föredragning och debatt 

Caroline Bergmann (Mp), Robin Kaas (V), Emelie Romland (C), Eva-Karin Haglund (S), 

Crister Persson (C) och Kathleen Wireklev (M) föredrar sina gruppers diskussioner.  

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen  

Status 

Pågående 
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§ 42 Tilläggsbudget 2022 KS/2022:97 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner majoritetens förslag till tilläggsbudget 2022. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Reservation 

C-gruppen (Lennart Haglund, Sören Karlsson, Torbjörn Edgren, Cecilia Valbrant, Fredrik 

Larsson, Emelie Romland, Crister Persson och Karin Ljungdahl) och Stephan Bergman (M), 

Ellinor Liljegren Kalmar (M) och Kathleen Wireklev (M) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för Haglunds (C) yrkande.  

Ärendet 

Regeringen beslutade i december om statsbudgeten. Effekterna av den beslutade budgeten 

för den svenska ekonomin är mycket goda, framförallt kopplat till fler arbetade timmar i 

svensk ekonomi. Detta föranleder ett bättre skatteunderlag i decemberprognosen, jämfört 

med Tranemos beslutade budget.  

Majoriteten föreslår en extra ramfördelning enligt bifogat, totalt 7,5 mnkr.  

Ekonomisk påverkan 

Kostnaderna ökas i samma takt som intäkterna, nettoeffekten är plus minus noll.  Om det 

inte beslutas om någon tilläggsbudget kommer det ökade intäkterna tillfalla resultatet. Om 

intäkterna inte ökar i den förväntade takten kommer det att påverka resultatet negativt.  

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen negativ påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §30, 2022-02-28 

Tjänsteskrivelse 2022-02-17 

Majoritetens förslag till tilläggsbudget 2022 

Tilläggsbudget (C) och (M) 

BU §1, 2022-02-24 

Föredragning och debatt 

Anders Brolin (S) föredrar majoritetens förslag och Lennart Haglund (C) föredrar C och M s 

förslag på tilläggsbudget 2022. 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
60

71
0f

ef
-2

01
b-

42
54

-8
7b

3-
ca

56
61

86
bd

52



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 

2022-03-14 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 23 

 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Lennart Haglund (C) yrkar bifall till C och Ms förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Haglunds (C) yrkande och finner att 

kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.   

Omröstning begärs, 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag 

Nej-röst för bifall till Haglunds (C) yrkande 

Omröstningsresultat (se Närvaro- och omröstningslista 2/2022 omröstning 1) 

Med 19 ja-röster för bifall till kommunstyrelsens förslag mot 12 nej-röster för bifall till 

Haglunds (C) yrkande samt 4 nedlagda röster så beslutar kommunfullmäktige enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 

Ekonomifunktionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 43 Tilläggsavtal Änglarps deponi KS/2021:484 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Inleder process om avtalsförnyelse mellan kommunerna år 2040. 

• Genomför tillsammans med Svenljunga kommun en årlig avstämning gällande 

kostnadsutveckling, inför årets balansdag.  

• Ovanstående beslut gäller under förutsättning att det även antas av andra 

avtalsparten. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Inför sluttäckningsarbeten av Änglarps deponi i Svenljunga kommun tecknades ett avtal om 

sluttäckning och efterbehandling av Änglarps deponin mellan Svenljunga och Tranemo 

kommun. Avtalet reglerar kostnadsfördelning mellan kommunerna av sluttäckning och 

efterbehandlingsfasen. Enligt gällande lagstiftning innebär efterbehandlingsfasen kontroll 

och uppföljning av deponins omgivning i 30 år. Vid avtalets tecknande planerades deponin 

vara sluttäckt 2015, således löper avtalet till 2045, och därefter tillsvidare med ömsesidig 

uppsägning av ett år. 

Branschexperter är ense om att efterbehandlingsfasen kommer att pågå betydligt längre än 

de nu lagstadgade 30 åren. För att säkerställa ett långsiktigt gemensamt ansvarstagande 

föreslår förvaltningen följande tillägg till nuvarande avtal 

1) En process om avtalsförnyelse inleds 2040 

2) ett tillägg om årlig avstämning gällande kostnadsutveckling inför årets balansdag, detta 

följer av Rådet för kommunal redovisning (rekommendation R9) 

Ärendet lyfts för beslut i respektive kommun. 

Ekonomisk påverkan 

Tillägget till avtalet har ingen ekonomisk påverkan, avsättningar för framtida kostnader för 

deponier måste göras oavsett om ändring i avtalet görs. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

KS §48, 2022-02-28 

AU §4, 2022-01-13 

Tjänsteskrivelse 2021-09-14 

Tjänsteskrivelse från Svenljunga kommun 
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Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Ekonomifunktionen  

Svenljunga kommun 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 44 Policy för kommunens skogsinnehav KS/2018:726 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar Policy för kommunens skogsinnehav.  

• Arbetet med att revidera och förnya skogsbruksplanen ska utgå från Policy för 

kommunens skogsinnehav. 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Allmänna utskottet gav, 2018-09-06 § 146, förvaltningen i uppdrag att ta fram en policy för 

långsiktigt förvaltande av kommunens skog, detta med hänsyn till kommunens tre 

hållbarhetsperspektiv.  

 

I kommunens naturvårdsplan från 2016 finns dessutom åtgärden att ta fram en policy för 

kommunens skogar formuleras så här ”mål: En politiskt förankrad policy som ligger 

tillgrund för kommunens skogsbruksplan”. 

 

Förvaltningen har under åren sett att det även finns behov av politiskt beslutade riktlinjer för 

kommunens skogsförvaltning så att kommunens förhållningssätt konkretiseras mer. 

 

Därför har det nu arbetats fram förslag på dels en policy för kommunens skogsinnehav dels 

riktlinjer för kommunens skogsförvaltning. 

 

Detta är två helt nya styrdokument då det tidigare varken har funnits någon policy eller 

några riktlinjer gällande kommunens skogar. De styrdokument som finns sedan tidigare, 

inom området, är lokala miljömål, en skogsbruksplan och en naturvårdsplan, som är en del 

av kommunens översiktsplan. 

Skogsbruksplan ska inom kort revideras och förnyas. De nu föreslagna nya styrdokumenten 

bör ligga till grund för det arbetet. 

Ekonomisk påverkan 

Styrdokumenten har i sig ingen direkt ekonomisk påverkan. Dock kan ett minskat skogsbruk 

på sikt leda till minskade intäkter för kommunen. 

Barnkonventionen  

Att inriktningen för skogsinnehavet och skogsförvaltningen, genom de föreslagna 

styrdokumenten, styrs åt att beakta sociala, ekologiska och ekonomiska aspekter bör ha en 

positiv påverkan på barn. 
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Beslutsunderlag 

KS §47, 2022-02-28 

AU §28, 2022-02-10 

Tjänsteskrivelse 2021-11-29 

Allmänna utskottets beslut 2018-09-06 § 146 

Policy för kommunens skogsinnehav  

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Författningssamlingen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 45 Policy för turism- och besöksnäringen KS/2021:561 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Upphäver Policy för turism- och besöksnäring i Tranemo kommun 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Förvaltningen anser att det inte behövs någon policy för turism- och besöksnäringen i 

Tranemo kommun eftersom det redan finns andra motsvarande styrdokument inom 

området. Förslaget är därför att kommunfullmäktige upphäver policyn och att det inte görs 

någon revidering av den.  

Ärendet 

Under 2015 arbetade Tillväxt- och kompetensberedningen fram den policy för turism- och 

besöksnäringen som kommunfullmäktige antog 2015-11-23 § 161.  

Åren har gått och 4-årsgränsen för ett styrdokuments giltighetstid har passerats. Det har 

därför blivit aktuellt för förvaltningen att revidera denna policy inför ett nytt politiskt beslut.  

I samband med detta arbete konstaterar förvaltningen att det finns andra styrdokument 

inom det specifika området turism- och besöksnäring men också övergripande för hela 

näringslivet där turismen är en del. Detta gör att det inte längre finns något större behov av 

en policy för turism- och besöksnäringen.  

De styrdokumenten som redan finns är: 

- Besöksnäringsstrategi Boråsregionen Sjuhärad 2025, antagen av  

kommunstyrelsen 2021-06-21 § 153  

- Näringslivspolicy för Tranemo kommun, antagen av  

kommunfullmäktige 2018-10-08 § 111 

- Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommun (Strategiskt 

dokument för besöksnäringsfrågor), antagen av kommunfullmäktige 2015-11-23 § 162 

- Strategi för hållbar turism och växande besöksnäring, Regeringen 2021 

De senaste åren har intresset för besöksnäringsfrågor och samverkan kring dem ökat. 

Samverkan sker över kommungränser, på delregional nivå med samverkan inom 

Boråsregionen, på regional nivå med Turistrådet Västsverige men också nationellt. I takt 

med ökad samverkan, har olika strategiska dokument tagits fram för att styra upp hur det 

gemensamma arbetet kan se ut. Att ha för många styrdokument gör arbetet med 

besöksnäringen mer komplext än vad det behöver vara. 

Utifrån detta anser förvaltningen att det inte behövs en policy för turism- och besöksnäring i 

Tranemo kommun. Detta då syftet är detsamma med en sådan policy som för de ovan 

nämnda dokumenten. Därför föreslår förvaltningen att Policy för turism- och besöksnäring i 

Tranemo kommun (KS/2015:93) ska upphävas och att det inte ska göras någon revidering av 
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den. Däremot avser förvaltningen att revidera Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och 

Tranemo kommun och ta upp den för ny politisk hantering i båda kommunerna. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  

Ingen negativ påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §41, 2022-02-28 

AU §16, 2022-01-27 

Tjänsteskrivelse 2021-11-30 

Policy för turism- och besöksnäring i Tranemo kommun KS/2015:93 

Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommun (Strategiskt dokument för 

besöksnäringsfrågor) KS/2015:652 

Näringslivspolicy för Tranemo kommun KS/2017:680 

Besöksnäringsstrategi för Boråsregionen Sjuhärad 2025 KS/2021:294 

Strategi för hållbar turism och växande besöksnäring, Regeringen 2021 

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Författningssamling 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 46 Inventering av ödehus i Tranemo kommun KS/2021:606 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar att inventeringen är utförd. 

• Förvaltningen får i uppdrag att möjliggöra arenor där husägare och mäklare kan 

mötas. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen har under andra halvåret 2021 genomfört inventering av ödehus enligt nedan:  

Mailkontakt med alla byalag/samhällsföreningar som ombads skicka in information om 

vilka ödehus de kände till i sitt område. 

Uppmaning på hemsida, intranät och sociala media till allmänheten att insända tips på 

obebodda hus.  

Samverkan med GIS (geografiskt informationssystem) och renhållningen för att ta fram en 

lista på alla hushållsfastigheter som inte har några tjänster i form av sophämtning. 

Inventeringen resulterade i en lista med 102 obebodda fastigheter i Tranemo kommun. Ett 

utskick via post sändes ut i december till samtliga fastighetsägare med information om 

kommunens tillväxtmål samt ödehusinventeringen.  

Bra respons har kommit in från medborgare genom tips på ödehus och uppmuntran om 

inventeringen. Mäklare har tagit del av informationen om kommunens inventering. En GIS-

karta för internt bruk har tagits fram men kommer inte delas ut på grund av GDPR. 

Ekonomisk påverkan 

Ingen ekonomisk påverkan 

Barnkonventionen  

Ingen påverkan ur ett barnperspektiv 

Beslutsunderlag 

KS §40, 2022-02-28 

AU §15, 2022-01-27 

Tjänsteskrivelse 2021-12-21 

Kommunfullmäktiges beslut 2021-05-10, § 95 

Motion om inventering av ödehus i Tranemo kommun, KS/2019:567 

Bilaga, julhälsning om information kring inventering av ödehus i Tranemo kommun.  
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Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

ChrisTina Yngvesson 

TPB 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 47 Uppdrag - ta fram arbetssätt tekniska lösningar på arbetsmoment, 

digitalisering samt organisationsutveckling, som genererar en 

effektivisering på 0,1% av sin egen budgeterade ram KS/2018:749 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Avslutar uppdraget.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

I samband med översyn av pågående uppdrag till förvaltningen finns ett uppdrag från 2018 

som innebar att ”under 2019 ta fram nya arbetssätt, tekniska lösningar på arbetsmoment, 

digitalisering samt organisationsutveckling, som genererar en effektivisering på 0,1% av sin 

egen budgeterade ram. Redovisning ska ske löpande i samband med tertialuppföljningarna”.  
Styrmodell 

Att arbeta med verksamhetens utveckling är ett ständigt pågående uppdrag. Detta har 

tydliggjorts ytterligare i samband med antagande av styrmodell under hösten 2020. För varje 

organisatorisk nivå i förvaltningen ska inför varje nytt verksamhetsår ett antal 

utvecklingsmål samt kritiska faktorer för kvalitet identifieras. Dessa följs sedan upp i de 

vertikala dialogerna samt vid tertialuppföljningar. Genom att ha en struktur på plats med 

tillhörande arbetssätt finns goda förutsättningar för att systematiskt utveckla vår 

organisation.  
Digitalisering  

Förvaltningen har definierat digitalisering som ”verksamhetsutveckling där man drar nytta 

av de nya förutsättningar som digital teknik skapar i våra verksamheter”. Sedan 2019 har en 

mängd digitala initiativ tagits fram och genomförts. Kommunövergripande har bland annat 

så kallade digitaliseringsseminarier hållits under de senaste två åren. Syftet med dessa har 

varit att inspirera kring temat digitalisering samt lära av varandras digitala initiativ. År 2022 

fortsätter arbetet, då med särskilt fokus på ”rätt service till rätt kvalitet med invånarens 

perspektiv”, som är en av aktiviteterna i den effektkedja förvaltningen tar avstamp ifrån i det 

övergripande digitaliseringsarbetet.    
Avsluta uppdrag 

Eftersom utveckling av verksamheterna är en av beståndsdelarna i den styrmodell som 

beslutats av kommunfullmäktige föreslår förvaltningen att uppdraget avslutas.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet i sig har ingen ekonomisk påverkan. Att däremot arbeta med effektiviseringar, 

genom att exempelvis dra nytta av digital teknik, ger förutsättningar för en mer 

resurseffektiv verksamhet.   
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Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §33, 2022-02-28 

AU §22, 2022-02-10 

Tjänsteskrivelse 2021-12-09 

KF §153 Uppdrag till förvaltningen 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 48 Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 

- KPMG KS/2021:476 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner förvaltningens svar på granskningen om rutiner för efterlevnad av 

dataskyddsförordningen 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Revisorerna har genomfört en granskning om rutiner för efterlevnad av 

dataskyddsförordningen. Granskningen påbörjades våren 2019, men har färdigställts först 

hösten 2021.  

Revisorerna har framfört framfört en fråga vilka åtgärder förvaltningen avser att genomföra 

med anledning av den genomförda granskningen samt vilken tidsperiod åtgärderna avses 

att genomföras. 

Med anledning av att påbörjandet till slutförandet av granskningen pågått under en längre 

period har förvaltningen redan vidtagit flertalet åtgärder som granskningen visar brister på. 

Åtgärder som har vidtagits eller planeras att vidtas 

Styrdokument - Kommunstyrelsen har beslutat om en informationssäkerhetspolicy samt 

riktlinjer för informationssäkerhet som bland annat beskriver roller och ansvar i 

verksamheterna.  

Registerförteckningar – Arbetet med registerförteckningar kommer snarast att hanteras i 

samband projekt Digframe, som är kopplat till både systemförvaltningsmodellen och 

kommunens styrnings- och ledningssystem. I dagsläget är registerförteckningarna 

förtecknade i excel utifrån SKRs modell.  

Rutin för begäran om rättelse, radering och begränsning – Rutin behöver skapas snarast. 

Dock har ingen sådan begäran inkommit sedan lagen träff i kraft 25 maj 2018. Det finn 

reglerat i kommunstyrelsens delegeringsordning vem som kan fatta beslut i frågan.  

Utbildning – Förvaltningen har under 2021 utbildat samtliga medarbetare via digitala 

utbildningar samt har en plan för hur fortsatt utbildningsarbete ska ske.  

Incidentrapportering – Antal rapporterade incidenter är låga, förhoppningen är att 

verksamheterna ska ha mer kunskap om incidentrapportering efter genomförda 

utbildningsinsatser. Rutin för incidentrapportering finns, likaså mall för rapportering. 

Uppdatering av mall kommer att ske snarast.  

DPIA – konsekvensbedömning på behandling av personuppgifter som sannolikt medför till 

en hög risk för den registrerades integritet och rättigheter. Rutin för hantering av DPIA finns 

på intranät.  
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Dataskyddsombud - Årligen genomför dataskyddsombud en granskning och en 

mognadsmatris tillsammans med organisationen för att vara stöttande i arbetet med 

informationssäkerhets- och dataskyddsarbetet.  

Övrigt – Förvaltningen håller på att rekrytera en informationssäkerhets- och 

dataskyddssamordnare för att arbetet med informationssäkerhet och dataskydd ska kunna 

drivas i en snabbare takt och för att kunna ge verksamheterna det stöd som behövs.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen negativ påverkan ur ett barnrättsperspektiv. Genom att följa 

dataskyddsförordningens skyddas barn (och andras) integritet, vilket är viktigt ur både ett 

barnperspektiv, men också ett samhällsperspektiv.  

Beslutsunderlag 

KS §34, 2022-02-28 

AU §9, 2022-01-13 

Tjänsteskrivelse 2021-10-27 

Revisionsrapport - Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 

Missiv – Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 

Beslutet skickas till 

Kanslifunktionen 

Revisorerna 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 49 Reglemente Valnämnden Tranemo kommun 2021 VN/2021:8 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Antar reglemente för valnämnden.  

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Enligt kommunallagen 6 kap §44 ska fullmäktige anta reglementen om nämndernas 

verksamhet och arbetsformer. 

Fullmäktige i Tranemo kommun antog 1993-09-27 reglemente för valnämnden vilket idag 

har löpt ut. 

Förvaltningen har tagit fram ett nytt reglemente, det som tillkommit sedan senast antagna 

reglemente är; 

- Ordförande/vice ordförandes arbetsuppgifter 

- Digitalt arbetssätt 

- Deltagande på distans 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Valnämnd §1, 2022-02-03 

Tjänsteskrivelse 2021-07-07 

Valnämndens reglemente 2021 

Reglemente valnämnden 1993 

Beslutet skickas till 

Medborgarservice och processtödsfunktionen 

Valnämnden 

Författningssamlingen 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Valnämndens reglemente 2021 
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Slutinstans 

Kommunfullmäktige  

Status 

Avslutat  
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§ 50 Delårsrapport januari - augusti 2021 SÄRF KS/2021:586 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen gällande delårsrapport januari-augusti 2021 för SÄRF. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv 

Anders Brolin (S) och Stephan Bergman (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 

handläggningen av ärendet. 

Ulf Nyberg (M) ersätter. 

Ärendet 

Delårsrapporten för Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund ska behandlas av respektive 

medlemskommuns Kommunfullmäktige.  

Södra Älvsborgs Räddningsförbund organiserar och driver räddningstjänst för sex stycken 

kommuner: Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn.  

Resultatet för perioden januari-augusti 2021 visar ett underskott med -2,5 mnkr. Prognosen 

för hela året visar också ett underskott om -2,5 mnkr och skillnad mot budget om -1,0 mnkr. 

Största avvikelsen kommer från ökning av pensionskostnaden enligt prognos från KPA.  

Revisorerna bedömer att delårsrapporten uppfyller lagstiftarens krav och att det inte 

framkommit några väsentliga avvikelser från god redovisningssed. Resultatet i 

delårsrapporten bedöms i huvudsak vara förenligt med de mål som direktionen beslutat om.  

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  

Barnkonventionen  

Ärendet påverkar inte barn.  

Beslutsunderlag 

KS §56, 2022-02-28 

AU §11, 2022-01-13 

Tjänsteskrivelse 2021-11-30 

Delårsrapport SÄRF januari - augusti 2021, hela ärendet 

Delårsbokslut revisorernas bedömning, underskrivet SÄRF 

Delårsrapport, revisorernas granskningsrapport 2021-10-25 SÄRF 

§ 58 Delårsrapport, protokollsutdrag från direktionen SÄRF 
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Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Ekonomifunktionen 

SÄRF 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status  

Avslutat 
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§ 51 Årsbokslut Bengt Claessons minne 2020 KS/2021:577 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Godkänner Årsbokslut för 2020 samt beviljar styrelsen ansvarsfrihet för 2020. 
 

Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Jäv  

Rose Torkelsson (S), Cecilia Valbrant (C) och Caroline Bergman (Mp) anmäler jäv och deltar 

inte i handläggningen av ärendet. 

Ärendet 

Årsbokslutet för 2020 för Bengt Claessons minnesfond. Stiftelsens ändamål är att dela ut 

stipendier till studerande som kommer från Tranemo församling och som studerar på 

grundskola, gymnasieskola eller högskola/universitet. 

Kommunstyrelsen har sedan 2010 fått uppdraget att förvalta stiftelsen och en 

donationskommitté, bestående av sektionschefen för lärandesektionen och bildnings- och 

kulturutskottet, vilket ansvar för den årliga utdelningen.  

2020 beviljades 33 elever stipendium, uppdelat på 12 högskolestuderande, 16 

gymnasieelever samt 5 grundskoleelever. Totalt utdelades det 324 000 kronor. 

Stiftelsens resultat för 2020 var 75 973 kronor och det totala egna kapitalet var 1 575 693 kr. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har inte ekonomisk påverkan. 

Beslutsunderlag 

KS §57, 2022-02-28 

LU §70, 2021-12-09 

Tjänsteskrivelse 2021-11-05 

Årsbokslut 2020 

Beslutet skickas till 

Lärandesektionen 

Ekonomifunktionen 

Revisor 

Status  

Avslutat 
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§ 52 Avsägelse från Jonas Blank (V) som ledamot i kommunstyrelsen 

och budgetutskottet KS/2022:92 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Entledigar Jonas Blank (V) från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen. 

• Förslag på ny ledamot till kommunstyrelsen ges vid nästkommande sammanträde.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Jonas Blank (V) har, 2022-02-14 inkommit med en skrivelse om begäran om att bli entledigad 

från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Jonas Blank (V) 

Förslag till beslut på sammanträdet 

Jonas Blank (V) ber om att återkomma med förslag vid nästkommande sammanträde. 

Beslutet skickas till 

Hemsidan  

HR-funktionen 

Kanslifunktionen 

Status 

Pågående 
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§ 53 Delgivningar KS/2021:484, KS/2022:12, KS/2022:81 

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 

- SBF-2021-1118-7 Kommunfullmäktige 22-02-07 § 15 Svenljunga kommun 

- KF 2022-02-07 § 7 Sammanslagning Integrationsenhetens budget – Svenljunga kommun 

- KSF-2022-1-6 Kommunfullmäktige 22-02-07 § 24 Valärende Samverkansnämnd 

Arbetsmarknad 

- Protokoll Beslut bokslut 2021 bygg- och miljönämnden. BM.2021.13 

- Bilaga Bokslut 2021 bygg- och miljönämnden. BM.2021.13 

- Bilaga Nämndsbeslut Bokslut 2021 Bygg och miljönämnden. B:.2021.13 

- Protokoll styrelsemöte TranemoBostäder AB 20211109 

- Protokoll Styrelsemöte TranemoBostäder AB 211214 

- Minnesanteckningar 2022-02-10 

Status 

Pågående 
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§ 54 Information från kommunstyrelsen  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Kommunfullmäktige får information om; 

- Allmänna utskottet har påbörjat företagsbesök.  

- Samråd mellan kommunen och Trafikverket gällande ny infart och väg till Hållanders 

sågverk ska genomföras v. 11. 

- Tranemo och Svenljunga kommuner samverkar gällande den eventuella batterifabriken i 

Lockryd. 

- Rekrytering av ny skolchef pågår. 

Föredragning och debatt 

Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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§ 55 Information från revisorerna  

Kommunfullmäktiges beslut 

• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Information ges om; 

- Anledningen till att revisionen gjort en granskning av efterlevnad av GDPR i 

verksamheterna är de höga vitena som utdelas vid ej efterföljande av GDPR. 

- Lekmannarevisionen har granskat de kommunala bolagen.  

Föredragning och debatt 

Revisorernas ordförande Bengt Melkersson (C) föredrar ärendet och svarar på frågor. 

Status 

Pågående 
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NÄRVARO- OCH OMRÖSTNINGSLISTA 2/2022 
vid kommunfullmäktige2022-03-14 kl. 18.00 
 
 

 

Ledamöter 

 

Närvaro 

 

Omröstni
ng 1 

 

Omröstning 
2 

 

Omröstning 
3 

 

Omröstning 
4 

1. Eva-Karin Haglund (S) 

 

 
I 

 
J 

   

2. Bo Haarala (S) 

 

 
I 

 
J 

   

3. Rose Torkelsson (S) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 

 

 
I 

 
J 

   

4. Göran Björk (S) 

 

 
I 

 
J 

   

5. Lena Eksberg (S) 

 

 
I 

 
J 

   

6. Anders Brolin (S) 
§§30-32, §§34–49, §§51–55 

 
I 

 
J 

   

7. Tatjana Dujin Peterson (S) 

 

 
I 

 
J 

   

8. Mari Kockali (S) 

Marita Nordin (S) 

 
I 

 
J 

   

9. Kerstin Karp Alf (S) 

 

 
I 

 
J 

   

10. Eija Qvist (S) 

 

 
I 

 
J 

   

11. Leif Gustavsson (S)  
I 

 
J 
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12. Johnny Ohlsson (S) 
 

 
I 

 
J 

   

13. Brigitte Barenfeld (KD) 

 

 
I 

 
J 

   

14. Marita Falk Axelsson (KD) 

 

 
I 

 
J 

   

15. Robin Kaas (V) 

 

 
I 

 
J 

   

16. Jonas Blank (V) 

 

 
I 

 
J 

   

 

17. Caroline Bergmann (MP) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 

 
I 

 
J 

   

18. Lennart Haglund (C) 

 

 
I 

 
N 

   

19. Christoffer Andersson (C) 

Sören Karlsson (C) 

 
I 

 
N 

   

20. Torbjörn Edgren (C) 

 

 
I 

 
N 

   

21. Cecilia Valbrant (C) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 

 
I 

 
N 

   

22. Fredrik Larsson (C) 

 

 
I 

 
N 

   

23. Emelie Romland (C) 

 

 
I 

 
N 
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24. Crister Persson (C) 

 

 
I 

 
N 

   

25. Stephan Bergman (M) 
§§30-32, §§34–49, §§51–55 

Ulf Nyberg §50 

 
I 

 
N 

   

26. ChrisTina Yngvesson 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

 
Avstår 

   

27. Birgitta Olander 
(oberoende (M)) 

 

 
I 

 

 
Avstår 

   

28. Kathleen Wireklev (M) 

 

 
I 

 

N 

   

29. Ellinor Liljegren Kalmar 
(M) 

 

 
I 

 
N 

   

30. Wajdi-Louis Azouri (SD) 

 

     

31. Jan Hagberg (SD) 

 

     

32. Anna Letth (SD) 

 

 
I 

 
N 

   

33. Ivan Letth (SD) 

 

 
I 

 

Avstår 

   

34. Johnny Letth (oberoende 
(SD)) 

 

 
I 

 
Avstår 
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35. Karin Ljungdahl (C) 

 

 
I 

 
N 

   

36. Ana Alvarez-Björk (L) 

 

 
I 

 
J 

   

37. Ulf Thifors (S) 

 

 
I 

 
J 

   

               35 närvarande  19J/12N/4 avstår 
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Plats   Tranemosalen i Tranemo 


Tid   18:00 – 20:45  


 


Närvarande Beslutande    


Se närvaro- och omröstningslista 2/2022 


 


Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, pressekreterare 


  Carita Brovall, kommunchef 


  Kajsa Montan, kanslichef 


  Veronica Ronnemo, kommunikatör 


  Anne Steine, processekreterare 


  Anna Carlsson, processekreterare 


  Max Larsson, Tillväxt Tranemo §31 


  Lars Josefsson, Tillväxt Tranemo §31 


  Sven-Olof Kronaas, Tillväxt Tranemo §31 


  Manda Schillerås, verksamhetschef §31 


 


Paragrafer  §§30-32, §§34–55 


Utses att justera  Rosé Torkelsson (S), Johnny Letth (oberoende (SD)) 


Protokollet signeras digitalt 
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Sekreterare  Protokollet signeras digitalt 


  Sanna Pihlajamäki Blomgren 


Ordförande  Protokollet signeras digitalt 
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  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 30 Med anledning av kriget i Ukraina  


Ärendet 


Sammanträdet inleds med några ord om kriget i Ukraina. 


Kommunchef informerar om arbetet i krisstaben och lägesbilden för Tranemo kommun med 


anledning av kriget i Ukraina.  


Föredragning och debatt 


Ordförande Ulf Thifors (S) och kommunchef Carita Brovall föredrar ärendet och svarar på 


frågor. 


 


 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2022-03-14 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 5 


 


§ 31 Information från Tillväxt Tranemo  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om föreningen Tillväxt Tranemo. 


Föredragning och debatt 


Styrelseledamöter i Tillväxt Tranemo Sven-Olof Kronaas, Max Larsson, Lars Josefsson, Carita 


Brovall och Manda Schillerås föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 32 Inkomna motioner och medborgarförslag KS/2022:114, 


KS/2022:124, KS/2022:130 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen om att medborgarförslag inkommit och av presidiet 


remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 


• Noterar informationen om att motioner inkommit och av presidiet remitteras till 


kommunstyrelsen för beredning. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Av kommunfullmäktiges arbetsordning framgår att den som är folkbokförd i kommunen får 


väcka ärenden genom medborgarförslag. 


Ulrika Tranefors har lämnat ett medborgarförslag om att Tranemo kommun ska vara en 


gång- och cykelvänlig kommun. 


 


Av kommunallagen framgår att ledamot får väcka ärenden i fullmäktige genom en motion. 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) har lämnat en motion om inventering av skyddsrum i 


Tranemo kommun. 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) och Birgitta Olander (oberoende (M)) har lämnat en 


motion om elevhearing. 


Beslutsunderlag 


KS/2022:114 Medborgarförslag om att Tranemo kommun skall vara en gång och cykelvänlig 


kommun 


KS/2022:124 Motion inventering Skyddsrum 


KS/2022:130 Motion elevhearing 


Föredragning och debatt 


ChrisTina Yngvesson (oberoende (M)) föredrar motionen om inventering av skyddsrum och 


motionen om elevhearing. 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Stratsys 


TPB 
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Status 


Pågående 
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§ 34 Svar - Interpellation till kommunstyrelsens ordförande om 


skolchef KS/2022:75 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar kommunstyrelsens ordförande Anders Brolins (S) svar på interpellationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Johnny Letth (oberoende (SD)) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande 


angående skolchefen. 


Beslutsunderlag 


Interpellation Skolchef 


KF §3 Inkomna interpellationer och frågor 


Svar på interpellation - skolchef 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar svaret på interpellationen. 


Johnny Letth (oberoende (SD)) deltar i debatt. 


Status 


Avslutat 
 


  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2022-03-14 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 9 


 


§ 35 Svar - Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo KS/2021:313 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget avslås. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


 


Ärendet 


Claes Blixt har 2021-05-05 lämnat ett medborgarförslag om stoppljus i Uddebo. 


Förslagsställaren önskar att Tranemo kommun stöder förslaget. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-11-24 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Claes förslag till placering av stoppljuset är vid 


övergångsstället över väg 156 mellan Kalsebovägen och Skolgatan. 


 


Trafikverket är ansvarig väghållare för väg 156 genom Uddebo och därmed ansvarig för ett 


eventuellt verkställande av stoppljus. Om kommunen stödjer förslaget och Trafikverket 


godkänner anläggandet kommer det att ske enbart på kommunens bekostnad. I 


Trafikverkets åtgärdsvalsstudie (ÅVS) för väg 156 (TRV 2018/51866) som kommunen varit 


delaktig i framgår ett antal förslag på trafiksäkerhetshöjande åtgärder för Uddebo. Stoppljus 


är inte en av åtgärderna. Förvaltningen anser att föreslagna åtgärder i åtgärdsvalsstudien 


höjer trafiksäkerheten i tillräcklig utsträckning. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen påverkan. Hur stor den ekonomiska påverkan på kommunen blir om 


medborgarförslaget antas och Trafikverket godkänner anläggandet går i dagsläget inte att 


säga utan kräver en separat utredning.  


Barnkonventionen  


Förvaltningens förslag påverkar inte barnen då föreslagna åtgärder i åtgärdsvalsstudien 


kommer höja trafiksäkerheten. 


Beslutsunderlag 


KS §50, 2022-02-28 


AU §1, 2022-01-13 


Tjänsteskrivelsen Svar på Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo 2021-11-26 


Medborgarförslag om stoppljus i Uddebo 


Åtgärdsvalsstudie väg 156 (TRV 2018/51866) sidorna 120, 121 och 122 







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2022-03-14 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 10 


 


Föredragning och debatt 


Förslagsställaren Claes Blixt föredrar sitt medborgarförslag. 


Beslutet skickas till 


Claes Blixt 


Stratsys 


Samhällssektionen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Åtgärdsvalsstudie väg 156 (TRV 2018/51866) 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 36 Svar - Medborgarförslag om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid 


Länghemskolan KS/2021:433 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget punkt 1 antas. 


• Medborgarförslaget punkt 2 avslås. 
 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Personalen på Länghemsskolan har genom Stina Svensson, 2021-09-21, lämnat ett 


medborgarförslag om trafiksäkerheten för skolbarnen vid Länghemsskolan. 


Förslagsställarna anser att det behöver anordnas någon typ av hinder som hindrar cyklande 


skolbarn att cykla rakt ut på Järnvägsgatan i Länghem. Dessutom önskar förslagsställarna att 


kommunen påverkar Trafikverket att bygga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 


Järnvägsgatan och skolan Förvaltningen var i kontakt med Stina Svensson 2021-11-24 för att 


ge henne tillfälle att utveckla förslaget. Hon förtydligade då att förslaget i punkt 2 är att 


anlägga en trottoar utmed Boråsvägen. 


 


Punkt 1 i medborgarförslaget 


Förslaget är att montera upp något slags hinder som gör att skolbarnen inte kan cykla rakt ut 


på Järnvägsgatan från Länghemsskolans cykelparkering. Förvaltningen anser att detta är ett 


bra förslag som ökar säkerheten för framförallt skolbarnen och dessutom kan utföras med 


relativt enkla åtgärder. 


 


Punkt 2 i medborgarförslaget 


Förslaget är att anlägga en trottoar utmed Boråsvägen mellan Järnvägsgatan och 


Länghemsskolan. Då det finns andra säkra gångvägar till Länghemsskolan föreslår 


förvaltningen avslag på denna punkt. 


Trafikverket är ansvarig väghållare för Boråsvägen så kommunen kan inte besluta om att 


anlägga en trottoar men har i dialog med Trafikverket pekat ut Boråsvägen som lämplig gc-


väg i cykelstråkutredningen för Länghem. 


Ekonomisk påverkan 


Punkt 1: Kostnad för åtgärd är ca 10 000 kr och ryms i befintlig budget. 


Punkt 2: Ingen ekonomisk påverkan. Om förslaget antas och Trafikverket godkänner 


anläggandet blir kostnaden för kommunen ca 650 000 kr i 2021 års prisnivå. 
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Barnkonventionen  


Ur ett barnrättsperspektiv har punkt 1 en relativt stor påverkan på säkerheten för framförallt 


skolbarnen att ta sig från skolan. Punkt 2 påverkar inte i någon större grad barnen då 


alternativa säkra gång- och cykelvägar till skolan finns.  


Beslutsunderlag 


KS §51, 2022-02-28 


AU §2, 2022-01-13 


Medborgarförslag om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid Länghemskolan  


Tjänsteskrivelsen om Järnvägsgatan och Boråsvägen vid Länghemsskolan 2021-11-26 


Beslutet skickas till 


Stina Svensson 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 37 Svar - Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn 


KS/2021:442 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget punkt 1 och 3 antas. 


• Medborgarförslaget punkt 2 avslås. 
 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


 


Ärendet 


Lars Gunnar Rubne har 2021-07-26 lämnat ett medborgarförslag om trafik och säkerhet för 


skolbarn. 


Förslagsställaren anser att det behöver anordnas någon typ av staket som hindrar cyklande 


skolbarn att cykla rakt ut på Järnvägsgatan i Länghem. Dessutom önskar förslagsställaren att 


kommunen påverkar Trafikverket att bygga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 


Järnvägsgatan och skolan samt anlägga två förhöjda övergångsställen på Hagagatan i 


Länghem. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2021-11-24 för att ge honom tillfälle att 


utveckla sitt förslag. Förslagsställaren hade inget att tillägga. 


 


Punkt 1 i medborgarförslaget 


Förslaget är att montera upp något slags hinder som gör att skolbarnen inte kan cykla rakt ut 


på Järnvägsgatan från Länghemsskolans cykelparkering. Förvaltningen anser att detta är ett 


bra förslag som ökar säkerheten för framförallt skolbarnen och dessutom kan utföras med 


relativt enkla åtgärder. 


 


Punkt 2 i medborgarförslaget 


Förslaget är att påverka Trafikverket att anlägga en trottoar utmed Boråsvägen mellan 


Järnvägsgatan och Länghemsskolan. Då det finns andra säkra gångvägar till 


Länghemsskolan föreslår förvaltningen avslag på denna punkt. 


 


Punkt 3 i medborgarförslaget 


Förslaget är att påverka Trafikverket att bygga om de två befintliga övergångsställena på 


Hagagatan i Länghem så att dessa blir förhöjda. Förvaltningen anser att detta kan vara en 


bra åtgärd som dels förhöjer säkerheten för gång- och cykeltrafikanter och dels håller ner 


fordonshastigheten på Hagagatan. Eventuell åtgärd beslutas av Trafikverket i samråd med 


kommunen. Troligtvis kommer kommunen att få betala för att få åtgärden genomförd. 
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Ekonomisk påverkan 


Punkt 1: Kostnad för åtgärd är ca 10 000 kr och ryms i befintlig budget. 


Punkt 2: Ingen ekonomisk påverkan. Om förslaget antas och Trafikverket godkänner 


anläggandet blir kostnaden för kommunen ca 650 000 kr i 2021 års prisnivå. 


Punkt 3: Trolig kostnad för kommunen, om Trafikverket godkänner anläggandet, är ca 


300 000 kr i 2021 års prisnivå. 


Barnkonventionen  


Ur ett barnrättsperspektiv har punkt 1 och 3 en relativt stor påverkan på säkerheten för 


framförallt skolbarn att ta sig till och från skolan. Punkt 2 påverkar inte i någon större grad 


barnen då alternativa säkra gång- och cykelvägar till skolan finns.  


Beslutsunderlag 


KS §52, 2022-02-28 


AU §3, 2022-01-13 


Medborgarförslag om trafik och säkerhet för skolbarn  


Tjänsteskrivelsen om trafik och säkerhet för skolbarn 2021-11-26 


Föredragning och debatt 


Förslagsställaren Lars Gunnar Rubne föredrar sitt medborgarförslag. 


Beslutet skickas till 


Lars Gunnar Rubne 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 38 Svar - Medborgarförslag om en skatepark i Tranemo KS/2021:370 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Medborgarförslaget avslås. 


 


Beslutsmotivering 


Med hänvisning till att vi är en liten kommun och redan har en skatepark i centrala 


Limmared och att det är relativt höga kostnader för att anlägga ytterligare en skatepark, 


föreslår förvaltningen att medborgarförslaget avslås.  


Ärendet 


Mio Eriksson har 2021-06-03 lämnat ett medborgarförslag med önskemål om en skatepark i 


centrala Tranemo. Mio anger att många barn och ungdomar skulle få mer att göra och ha kul 


tillsammans om det fanns en skatepark i Tranemo. Det framgår två förslag var en skatepark 


skulle kunna ligga, på gräsmattan vid simhallen eller nere vid sjön nära Centralen. 


Förvaltningen har mejlat förslagsställaren 2021-10-20 för att ge tillfälle att utveckla sitt 


förslag. Något svar har ännu inte inkommit till förvaltningen. 


En skatepark är en anläggning som är byggd för skateboard, BMX och avancerad inline-


åkning. En skatepark finns redan centralt i Limmared och kan användas av alla i kommunen. 


Det finns förbindelser mellan Tranemo och Limmared med buss och även en asfalterad 


gång- och cykelväg som går i anslutning till skateparken.   


Kostnaden för att anlägga en skatepark varierar med storleken. Skateparken i Gislaved 


kostade cirka 2 miljoner kr och i Limmared kostade den ca 1,3 miljoner kr men där gjordes 


då stora insatser ideellt.   


Ekonomisk påverkan 


Förvaltningens förslag till beslut får ingen ekonomisk påverkan. 


 


Barnkonventionen  


Förvaltningens förslag till beslut har en viss påverkan på barn, på så sätt att barn och 


ungdomar i Tranemo inte får en direkt närhet till en skatepark. Dock är påverkan inte så stor 


då alla är välkomna att använda skateparken i Limmared. 


Beslutsunderlag 


KS §53, 2022-02-28 


AU §30, 2022-02-10 


Svar på Medborgarförslag om en skatepark i Tranemo  


Medborgarförslag om skatepark i Tranemo 
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Beslutet skickas till 


Mio Eriksson 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 39 Svar - Motion om digitala infopoints - Centerpartiet KS/2021:300 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen antas. 


• Utredningen godkänns. 


 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid 


föregås av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan 


på barnet/barnen, ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Karin Ljungdahl (C), Lennart Haglund (C) och Christoffer Andersson (C) har 2021-04-30 


lämnat en motion angående digitala InfoPoints. 


Förslagsställarna föreslår att 


• En utredning bör genomföras med uppdrag att titta på kostnader av digitala 


skärmar/InfoPoints samt platser där skärmarna kan placeras. 


 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställarna 2021-11-22, för att ge motionärerna tillfälle 


att utveckla sitt förslag. 


 


Förvaltningen har, genom tidigare projekt, arbetat med en förbättring av den digitala 


tillgängligheten för besökare, då i huvudsak Sjuhäradsövergripande. Det arbetet inkluderade 


digitala InfoPoints, placerade på våra fysiska InfoPoints, uppkopplade till kommunens 


turistsajt www.svenljungatranemo.se. 


Idag finns en mindre digital skärm på Centralen för uppsättning.  


Förvaltningen har begärt in offerter och fått en ekonomisk översikt av kostnaden för digitala 


InfoPoints samt vilken modell som skulle vara bäst lämpad. 


 


Gällande platser för digitala InfoPoints, skulle de i första hand vara de besöksmål som idag 


har ett högt besöksflöde, exempelvis Centralen och Glasets hus. Det bör också finnas ett par 


mobila skärmar, med möjlighet att förflyttas efter säsong, och då finnas på platser som 


Torpa, Hofsnäs och Kroksjön. 


Då en digital InfoPoint kräver någon form av tillsyn, är det viktigt att det finns bemanning 


där skärmen ska stå samt god tillgänglighet för besökarna, så som öppettider och utrymme.  


Ekonomisk påverkan 


Inköp av en digital skärm kostar 29 000- 32 000 kronor, vid köp direkt. Alternativt 970 


kronor/månaden i 36 månader. Service och support ingår i avgiften. Kostnaden för inköp av 


digitala InfoPoints ryms inte inom befintlig budget för 


Samhällsutveckling/Samhällssektionen.  



http://www.svenljungatranemo.se/
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Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §43, 2022-02-28 


AU §7, 2022-01-13 


Svar på Motion om digitala infopoints 2021-11-29 


Motion om digitala infopoints 


Föredragning och debatt 


Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


Samhällsektionen 


Stratsys 


Motionärerna 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 40 Svar - Motion om giftfri miljö - Centerpartiet KS/2021:97 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Motionen antas. 


 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Karin Ljungdahl (C) och övriga i Centergruppen har 2021-02-03  lämnat en motion angående 


att revidera och aktualisera handlingsplan Giftfri förskola samt att se över om fler 


verksamheter kan ingå i en handlingsplan för giftfri miljö. 


 


Förslagsställarna anser att ”…mycket arbete gjordes på våra förskolor genom att rensa och 


fasa ut material samt öka kunskapen inom detta område. Det har nu gått fem år och med 


tanke på att; Miljömålen utgör grunden i ett långsiktigt 


miljöarbete och bör därför fortlöpande ses över (KS/2013:29) samt att giltighetstiden för 


handlingsplan Giftfri förskola nyligen löpt.” 


Förvaltningen var i kontakt med Karin Ljungdahl (C)   2021-03-10 för att ge en av 


motionärerna tillfälle att utveckla förslaget om vilka fler verksamheter som kunde vara 


aktuella. Karin Ljungdahl lyfte då bland annat kompetenshöjning om handlingsplanen i de 


områden som rör städ, inköp m.m. Förslagsställaren skulle återkomma med fler synpunkter 


från partigruppen vilket inte har inkommit efter påminnelse den 2021-07-21.  


Handlingsplanen för giftfri förskola beslutades 2017-02-06 och har en giltighetstid till 2021-


02-06. Flera delar i handlingsplanen är genomförda helt eller delvis medan andra delar 


kvarstår att genomföra. Förvaltningen anser därför att en reviderad handlingsplan bör tas 


fram i enlighet med motionen.  


Ekonomisk påverkan 


Genomförande av vissa åtgärder i handlingsplanen medför kostnader som till exempel 


ersättande av gamla sovmadrasser till nya giftfria. I den reviderade handlingsplanen 


redovisas kostnadsuppskattningar.  


Barnkonventionen  


Handlingsplanen syftar till att säkerställa barns hälsa genom att minska risken för att de 


utsätts för skadliga ämnen. Genomförandet av reviderad handlingsplan är positivt ur ett 


barnperspektiv. 
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Beslutsunderlag 


KS §45, 2022-02-28 


AU §6, 2022-01-13 


Tjänsteskrivelse Svar på Motion om giftfri miljö -Centerpartiet 


Motion om giftfri miljö 


Handlingsplan Giftfri förskola 


Föredragning och debatt 


Lennart Haglund (C) tackar för svaret och deltar i debatt. 


Beslutet skickas till 


Samhälssektionen 


Motionärerna 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Avslutat 
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§ 41 Vägledande budgetdebatt KS/2022:120 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Vägledande budgetdebatt genomförs genom tvärpolitiska överläggningar. Frågorna som 


diskuteras är; 


- Vilka mål i Regional utvecklingsstrategi 2030 kan kommunen särskilt påverka genom 


aktiva beslut och aktivt agerande? 


- Vilka mål i Regional utvecklingsstrategi 2030 är särskilt viktiga att kommunen riktar 


resurser till för att uppnå? 


- Hur kan kommunens prioriteringar inom den sociala och ekologiska hållbarheten bidra till 


den ekonomiska hållbarheten? 


 


Minnesanteckningar från diskussionsgrupperna samlas in och diarieförs för att användas 


vidare i budgetprocessen. 


Beslutsunderlag 


Gruppindelning vägledande budgetdebatt 


Regional utvecklingsstrategi 2030 


Vägledande budgetdebatt 2023–2025 


Föredragning och debatt 


Caroline Bergmann (Mp), Robin Kaas (V), Emelie Romland (C), Eva-Karin Haglund (S), 


Crister Persson (C) och Kathleen Wireklev (M) föredrar sina gruppers diskussioner.  


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen  


Status 


Pågående 
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§ 42 Tilläggsbudget 2022 KS/2022:97 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner majoritetens förslag till tilläggsbudget 2022. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Reservation 


C-gruppen (Lennart Haglund, Sören Karlsson, Torbjörn Edgren, Cecilia Valbrant, Fredrik 


Larsson, Emelie Romland, Crister Persson och Karin Ljungdahl) och Stephan Bergman (M), 


Ellinor Liljegren Kalmar (M) och Kathleen Wireklev (M) reserverar sig mot beslutet till 


förmån för Haglunds (C) yrkande.  


Ärendet 


Regeringen beslutade i december om statsbudgeten. Effekterna av den beslutade budgeten 


för den svenska ekonomin är mycket goda, framförallt kopplat till fler arbetade timmar i 


svensk ekonomi. Detta föranleder ett bättre skatteunderlag i decemberprognosen, jämfört 


med Tranemos beslutade budget.  


Majoriteten föreslår en extra ramfördelning enligt bifogat, totalt 7,5 mnkr.  


Ekonomisk påverkan 


Kostnaderna ökas i samma takt som intäkterna, nettoeffekten är plus minus noll.  Om det 


inte beslutas om någon tilläggsbudget kommer det ökade intäkterna tillfalla resultatet. Om 


intäkterna inte ökar i den förväntade takten kommer det att påverka resultatet negativt.  


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen negativ påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §30, 2022-02-28 


Tjänsteskrivelse 2022-02-17 


Majoritetens förslag till tilläggsbudget 2022 


Tilläggsbudget (C) och (M) 


BU §1, 2022-02-24 


Föredragning och debatt 


Anders Brolin (S) föredrar majoritetens förslag och Lennart Haglund (C) föredrar C och M s 


förslag på tilläggsbudget 2022. 
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Förslag till beslut på sammanträdet 


Anders Brolin (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 


Lennart Haglund (C) yrkar bifall till C och Ms förslag. 


Beslutsgång 


Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Haglunds (C) yrkande och finner att 


kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag.   


Omröstning begärs, 


Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång, 


Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag 


Nej-röst för bifall till Haglunds (C) yrkande 


Omröstningsresultat (se Närvaro- och omröstningslista 2/2022 omröstning 1) 


Med 19 ja-röster för bifall till kommunstyrelsens förslag mot 12 nej-röster för bifall till 


Haglunds (C) yrkande samt 4 nedlagda röster så beslutar kommunfullmäktige enligt 


kommunstyrelsens förslag. 


Beslutet skickas till 


Ekonomifunktionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 43 Tilläggsavtal Änglarps deponi KS/2021:484 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Inleder process om avtalsförnyelse mellan kommunerna år 2040. 


• Genomför tillsammans med Svenljunga kommun en årlig avstämning gällande 


kostnadsutveckling, inför årets balansdag.  


• Ovanstående beslut gäller under förutsättning att det även antas av andra 


avtalsparten. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Inför sluttäckningsarbeten av Änglarps deponi i Svenljunga kommun tecknades ett avtal om 


sluttäckning och efterbehandling av Änglarps deponin mellan Svenljunga och Tranemo 


kommun. Avtalet reglerar kostnadsfördelning mellan kommunerna av sluttäckning och 


efterbehandlingsfasen. Enligt gällande lagstiftning innebär efterbehandlingsfasen kontroll 


och uppföljning av deponins omgivning i 30 år. Vid avtalets tecknande planerades deponin 


vara sluttäckt 2015, således löper avtalet till 2045, och därefter tillsvidare med ömsesidig 


uppsägning av ett år. 


Branschexperter är ense om att efterbehandlingsfasen kommer att pågå betydligt längre än 


de nu lagstadgade 30 åren. För att säkerställa ett långsiktigt gemensamt ansvarstagande 


föreslår förvaltningen följande tillägg till nuvarande avtal 


1) En process om avtalsförnyelse inleds 2040 


2) ett tillägg om årlig avstämning gällande kostnadsutveckling inför årets balansdag, detta 


följer av Rådet för kommunal redovisning (rekommendation R9) 


Ärendet lyfts för beslut i respektive kommun. 


Ekonomisk påverkan 


Tillägget till avtalet har ingen ekonomisk påverkan, avsättningar för framtida kostnader för 


deponier måste göras oavsett om ändring i avtalet görs. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


KS §48, 2022-02-28 


AU §4, 2022-01-13 


Tjänsteskrivelse 2021-09-14 


Tjänsteskrivelse från Svenljunga kommun 
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Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Ekonomifunktionen  


Svenljunga kommun 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 44 Policy för kommunens skogsinnehav KS/2018:726 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar Policy för kommunens skogsinnehav.  


• Arbetet med att revidera och förnya skogsbruksplanen ska utgå från Policy för 


kommunens skogsinnehav. 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Allmänna utskottet gav, 2018-09-06 § 146, förvaltningen i uppdrag att ta fram en policy för 


långsiktigt förvaltande av kommunens skog, detta med hänsyn till kommunens tre 


hållbarhetsperspektiv.  


 


I kommunens naturvårdsplan från 2016 finns dessutom åtgärden att ta fram en policy för 


kommunens skogar formuleras så här ”mål: En politiskt förankrad policy som ligger 


tillgrund för kommunens skogsbruksplan”. 


 


Förvaltningen har under åren sett att det även finns behov av politiskt beslutade riktlinjer för 


kommunens skogsförvaltning så att kommunens förhållningssätt konkretiseras mer. 


 


Därför har det nu arbetats fram förslag på dels en policy för kommunens skogsinnehav dels 


riktlinjer för kommunens skogsförvaltning. 


 


Detta är två helt nya styrdokument då det tidigare varken har funnits någon policy eller 


några riktlinjer gällande kommunens skogar. De styrdokument som finns sedan tidigare, 


inom området, är lokala miljömål, en skogsbruksplan och en naturvårdsplan, som är en del 


av kommunens översiktsplan. 


Skogsbruksplan ska inom kort revideras och förnyas. De nu föreslagna nya styrdokumenten 


bör ligga till grund för det arbetet. 


Ekonomisk påverkan 


Styrdokumenten har i sig ingen direkt ekonomisk påverkan. Dock kan ett minskat skogsbruk 


på sikt leda till minskade intäkter för kommunen. 


Barnkonventionen  


Att inriktningen för skogsinnehavet och skogsförvaltningen, genom de föreslagna 


styrdokumenten, styrs åt att beakta sociala, ekologiska och ekonomiska aspekter bör ha en 


positiv påverkan på barn. 
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Beslutsunderlag 


KS §47, 2022-02-28 


AU §28, 2022-02-10 


Tjänsteskrivelse 2021-11-29 


Allmänna utskottets beslut 2018-09-06 § 146 


Policy för kommunens skogsinnehav  


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Författningssamlingen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 45 Policy för turism- och besöksnäringen KS/2021:561 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Upphäver Policy för turism- och besöksnäring i Tranemo kommun 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


Förvaltningen anser att det inte behövs någon policy för turism- och besöksnäringen i 


Tranemo kommun eftersom det redan finns andra motsvarande styrdokument inom 


området. Förslaget är därför att kommunfullmäktige upphäver policyn och att det inte görs 


någon revidering av den.  


Ärendet 


Under 2015 arbetade Tillväxt- och kompetensberedningen fram den policy för turism- och 


besöksnäringen som kommunfullmäktige antog 2015-11-23 § 161.  


Åren har gått och 4-årsgränsen för ett styrdokuments giltighetstid har passerats. Det har 


därför blivit aktuellt för förvaltningen att revidera denna policy inför ett nytt politiskt beslut.  


I samband med detta arbete konstaterar förvaltningen att det finns andra styrdokument 


inom det specifika området turism- och besöksnäring men också övergripande för hela 


näringslivet där turismen är en del. Detta gör att det inte längre finns något större behov av 


en policy för turism- och besöksnäringen.  


De styrdokumenten som redan finns är: 


- Besöksnäringsstrategi Boråsregionen Sjuhärad 2025, antagen av  


kommunstyrelsen 2021-06-21 § 153  


- Näringslivspolicy för Tranemo kommun, antagen av  


kommunfullmäktige 2018-10-08 § 111 


- Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommun (Strategiskt 


dokument för besöksnäringsfrågor), antagen av kommunfullmäktige 2015-11-23 § 162 


- Strategi för hållbar turism och växande besöksnäring, Regeringen 2021 


De senaste åren har intresset för besöksnäringsfrågor och samverkan kring dem ökat. 


Samverkan sker över kommungränser, på delregional nivå med samverkan inom 


Boråsregionen, på regional nivå med Turistrådet Västsverige men också nationellt. I takt 


med ökad samverkan, har olika strategiska dokument tagits fram för att styra upp hur det 


gemensamma arbetet kan se ut. Att ha för många styrdokument gör arbetet med 


besöksnäringen mer komplext än vad det behöver vara. 


Utifrån detta anser förvaltningen att det inte behövs en policy för turism- och besöksnäring i 


Tranemo kommun. Detta då syftet är detsamma med en sådan policy som för de ovan 


nämnda dokumenten. Därför föreslår förvaltningen att Policy för turism- och besöksnäring i 


Tranemo kommun (KS/2015:93) ska upphävas och att det inte ska göras någon revidering av 
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den. Däremot avser förvaltningen att revidera Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och 


Tranemo kommun och ta upp den för ny politisk hantering i båda kommunerna. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  


Ingen negativ påverkan ur ett barnrättsligt perspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §41, 2022-02-28 


AU §16, 2022-01-27 


Tjänsteskrivelse 2021-11-30 


Policy för turism- och besöksnäring i Tranemo kommun KS/2015:93 


Plan för besöksnäringsfrågor i Svenljunga och Tranemo kommun (Strategiskt dokument för 


besöksnäringsfrågor) KS/2015:652 


Näringslivspolicy för Tranemo kommun KS/2017:680 


Besöksnäringsstrategi för Boråsregionen Sjuhärad 2025 KS/2021:294 


Strategi för hållbar turism och växande besöksnäring, Regeringen 2021 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Författningssamling 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 46 Inventering av ödehus i Tranemo kommun KS/2021:606 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar att inventeringen är utförd. 


• Förvaltningen får i uppdrag att möjliggöra arenor där husägare och mäklare kan 


mötas. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen har under andra halvåret 2021 genomfört inventering av ödehus enligt nedan:  


Mailkontakt med alla byalag/samhällsföreningar som ombads skicka in information om 


vilka ödehus de kände till i sitt område. 


Uppmaning på hemsida, intranät och sociala media till allmänheten att insända tips på 


obebodda hus.  


Samverkan med GIS (geografiskt informationssystem) och renhållningen för att ta fram en 


lista på alla hushållsfastigheter som inte har några tjänster i form av sophämtning. 


Inventeringen resulterade i en lista med 102 obebodda fastigheter i Tranemo kommun. Ett 


utskick via post sändes ut i december till samtliga fastighetsägare med information om 


kommunens tillväxtmål samt ödehusinventeringen.  


Bra respons har kommit in från medborgare genom tips på ödehus och uppmuntran om 


inventeringen. Mäklare har tagit del av informationen om kommunens inventering. En GIS-


karta för internt bruk har tagits fram men kommer inte delas ut på grund av GDPR. 


Ekonomisk påverkan 


Ingen ekonomisk påverkan 


Barnkonventionen  


Ingen påverkan ur ett barnperspektiv 


Beslutsunderlag 


KS §40, 2022-02-28 


AU §15, 2022-01-27 


Tjänsteskrivelse 2021-12-21 


Kommunfullmäktiges beslut 2021-05-10, § 95 


Motion om inventering av ödehus i Tranemo kommun, KS/2019:567 


Bilaga, julhälsning om information kring inventering av ödehus i Tranemo kommun.  







  


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 


Kommunfullmäktige 


2022-03-14 


   


Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 31 


 


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


ChrisTina Yngvesson 


TPB 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 47 Uppdrag - ta fram arbetssätt tekniska lösningar på arbetsmoment, 


digitalisering samt organisationsutveckling, som genererar en 


effektivisering på 0,1% av sin egen budgeterade ram KS/2018:749 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Avslutar uppdraget.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


I samband med översyn av pågående uppdrag till förvaltningen finns ett uppdrag från 2018 


som innebar att ”under 2019 ta fram nya arbetssätt, tekniska lösningar på arbetsmoment, 


digitalisering samt organisationsutveckling, som genererar en effektivisering på 0,1% av sin 


egen budgeterade ram. Redovisning ska ske löpande i samband med tertialuppföljningarna”.  
Styrmodell 


Att arbeta med verksamhetens utveckling är ett ständigt pågående uppdrag. Detta har 


tydliggjorts ytterligare i samband med antagande av styrmodell under hösten 2020. För varje 


organisatorisk nivå i förvaltningen ska inför varje nytt verksamhetsår ett antal 


utvecklingsmål samt kritiska faktorer för kvalitet identifieras. Dessa följs sedan upp i de 


vertikala dialogerna samt vid tertialuppföljningar. Genom att ha en struktur på plats med 


tillhörande arbetssätt finns goda förutsättningar för att systematiskt utveckla vår 


organisation.  
Digitalisering  


Förvaltningen har definierat digitalisering som ”verksamhetsutveckling där man drar nytta 


av de nya förutsättningar som digital teknik skapar i våra verksamheter”. Sedan 2019 har en 


mängd digitala initiativ tagits fram och genomförts. Kommunövergripande har bland annat 


så kallade digitaliseringsseminarier hållits under de senaste två åren. Syftet med dessa har 


varit att inspirera kring temat digitalisering samt lära av varandras digitala initiativ. År 2022 


fortsätter arbetet, då med särskilt fokus på ”rätt service till rätt kvalitet med invånarens 


perspektiv”, som är en av aktiviteterna i den effektkedja förvaltningen tar avstamp ifrån i det 


övergripande digitaliseringsarbetet.    
Avsluta uppdrag 


Eftersom utveckling av verksamheterna är en av beståndsdelarna i den styrmodell som 


beslutats av kommunfullmäktige föreslår förvaltningen att uppdraget avslutas.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet i sig har ingen ekonomisk påverkan. Att däremot arbeta med effektiviseringar, 


genom att exempelvis dra nytta av digital teknik, ger förutsättningar för en mer 


resurseffektiv verksamhet.   
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Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §33, 2022-02-28 


AU §22, 2022-02-10 


Tjänsteskrivelse 2021-12-09 


KF §153 Uppdrag till förvaltningen 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 48 Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 


- KPMG KS/2021:476 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner förvaltningens svar på granskningen om rutiner för efterlevnad av 


dataskyddsförordningen 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Revisorerna har genomfört en granskning om rutiner för efterlevnad av 


dataskyddsförordningen. Granskningen påbörjades våren 2019, men har färdigställts först 


hösten 2021.  


Revisorerna har framfört framfört en fråga vilka åtgärder förvaltningen avser att genomföra 


med anledning av den genomförda granskningen samt vilken tidsperiod åtgärderna avses 


att genomföras. 


Med anledning av att påbörjandet till slutförandet av granskningen pågått under en längre 


period har förvaltningen redan vidtagit flertalet åtgärder som granskningen visar brister på. 


Åtgärder som har vidtagits eller planeras att vidtas 


Styrdokument - Kommunstyrelsen har beslutat om en informationssäkerhetspolicy samt 


riktlinjer för informationssäkerhet som bland annat beskriver roller och ansvar i 


verksamheterna.  


Registerförteckningar – Arbetet med registerförteckningar kommer snarast att hanteras i 


samband projekt Digframe, som är kopplat till både systemförvaltningsmodellen och 


kommunens styrnings- och ledningssystem. I dagsläget är registerförteckningarna 


förtecknade i excel utifrån SKRs modell.  


Rutin för begäran om rättelse, radering och begränsning – Rutin behöver skapas snarast. 


Dock har ingen sådan begäran inkommit sedan lagen träff i kraft 25 maj 2018. Det finn 


reglerat i kommunstyrelsens delegeringsordning vem som kan fatta beslut i frågan.  


Utbildning – Förvaltningen har under 2021 utbildat samtliga medarbetare via digitala 


utbildningar samt har en plan för hur fortsatt utbildningsarbete ska ske.  


Incidentrapportering – Antal rapporterade incidenter är låga, förhoppningen är att 


verksamheterna ska ha mer kunskap om incidentrapportering efter genomförda 


utbildningsinsatser. Rutin för incidentrapportering finns, likaså mall för rapportering. 


Uppdatering av mall kommer att ske snarast.  


DPIA – konsekvensbedömning på behandling av personuppgifter som sannolikt medför till 


en hög risk för den registrerades integritet och rättigheter. Rutin för hantering av DPIA finns 


på intranät.  
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Dataskyddsombud - Årligen genomför dataskyddsombud en granskning och en 


mognadsmatris tillsammans med organisationen för att vara stöttande i arbetet med 


informationssäkerhets- och dataskyddsarbetet.  


Övrigt – Förvaltningen håller på att rekrytera en informationssäkerhets- och 


dataskyddssamordnare för att arbetet med informationssäkerhet och dataskydd ska kunna 


drivas i en snabbare takt och för att kunna ge verksamheterna det stöd som behövs.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen negativ påverkan ur ett barnrättsperspektiv. Genom att följa 


dataskyddsförordningens skyddas barn (och andras) integritet, vilket är viktigt ur både ett 


barnperspektiv, men också ett samhällsperspektiv.  


Beslutsunderlag 


KS §34, 2022-02-28 


AU §9, 2022-01-13 


Tjänsteskrivelse 2021-10-27 


Revisionsrapport - Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 


Missiv – Granskning av rutiner för efterlevnad av dataskyddsförordningen 


Beslutet skickas till 


Kanslifunktionen 


Revisorerna 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 49 Reglemente Valnämnden Tranemo kommun 2021 VN/2021:8 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Antar reglemente för valnämnden.  


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Enligt kommunallagen 6 kap §44 ska fullmäktige anta reglementen om nämndernas 


verksamhet och arbetsformer. 


Fullmäktige i Tranemo kommun antog 1993-09-27 reglemente för valnämnden vilket idag 


har löpt ut. 


Förvaltningen har tagit fram ett nytt reglemente, det som tillkommit sedan senast antagna 


reglemente är; 


- Ordförande/vice ordförandes arbetsuppgifter 


- Digitalt arbetssätt 


- Deltagande på distans 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Valnämnd §1, 2022-02-03 


Tjänsteskrivelse 2021-07-07 


Valnämndens reglemente 2021 


Reglemente valnämnden 1993 


Beslutet skickas till 


Medborgarservice och processtödsfunktionen 


Valnämnden 


Författningssamlingen 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Valnämndens reglemente 2021 
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Slutinstans 


Kommunfullmäktige  


Status 


Avslutat  
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§ 50 Delårsrapport januari - augusti 2021 SÄRF KS/2021:586 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen gällande delårsrapport januari-augusti 2021 för SÄRF. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv 


Anders Brolin (S) och Stephan Bergman (M) anmäler jäv och deltar därmed inte i 


handläggningen av ärendet. 


Ulf Nyberg (M) ersätter. 


Ärendet 


Delårsrapporten för Södra Älvsborgs Räddningstjänstförbund ska behandlas av respektive 


medlemskommuns Kommunfullmäktige.  


Södra Älvsborgs Räddningsförbund organiserar och driver räddningstjänst för sex stycken 


kommuner: Borås, Bollebygd, Mark, Svenljunga, Tranemo och Ulricehamn.  


Resultatet för perioden januari-augusti 2021 visar ett underskott med -2,5 mnkr. Prognosen 


för hela året visar också ett underskott om -2,5 mnkr och skillnad mot budget om -1,0 mnkr. 


Största avvikelsen kommer från ökning av pensionskostnaden enligt prognos från KPA.  


Revisorerna bedömer att delårsrapporten uppfyller lagstiftarens krav och att det inte 


framkommit några väsentliga avvikelser från god redovisningssed. Resultatet i 


delårsrapporten bedöms i huvudsak vara förenligt med de mål som direktionen beslutat om.  


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan.  


Barnkonventionen  


Ärendet påverkar inte barn.  


Beslutsunderlag 


KS §56, 2022-02-28 


AU §11, 2022-01-13 


Tjänsteskrivelse 2021-11-30 


Delårsrapport SÄRF januari - augusti 2021, hela ärendet 


Delårsbokslut revisorernas bedömning, underskrivet SÄRF 


Delårsrapport, revisorernas granskningsrapport 2021-10-25 SÄRF 


§ 58 Delårsrapport, protokollsutdrag från direktionen SÄRF 
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Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Ekonomifunktionen 


SÄRF 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status  


Avslutat 
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§ 51 Årsbokslut Bengt Claessons minne 2020 KS/2021:577 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Godkänner Årsbokslut för 2020 samt beviljar styrelsen ansvarsfrihet för 2020. 
 


Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Jäv  


Rose Torkelsson (S), Cecilia Valbrant (C) och Caroline Bergman (Mp) anmäler jäv och deltar 


inte i handläggningen av ärendet. 


Ärendet 


Årsbokslutet för 2020 för Bengt Claessons minnesfond. Stiftelsens ändamål är att dela ut 


stipendier till studerande som kommer från Tranemo församling och som studerar på 


grundskola, gymnasieskola eller högskola/universitet. 


Kommunstyrelsen har sedan 2010 fått uppdraget att förvalta stiftelsen och en 


donationskommitté, bestående av sektionschefen för lärandesektionen och bildnings- och 


kulturutskottet, vilket ansvar för den årliga utdelningen.  


2020 beviljades 33 elever stipendium, uppdelat på 12 högskolestuderande, 16 


gymnasieelever samt 5 grundskoleelever. Totalt utdelades det 324 000 kronor. 


Stiftelsens resultat för 2020 var 75 973 kronor och det totala egna kapitalet var 1 575 693 kr. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har inte ekonomisk påverkan. 


Beslutsunderlag 


KS §57, 2022-02-28 


LU §70, 2021-12-09 


Tjänsteskrivelse 2021-11-05 


Årsbokslut 2020 


Beslutet skickas till 


Lärandesektionen 


Ekonomifunktionen 


Revisor 


Status  


Avslutat 
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§ 52 Avsägelse från Jonas Blank (V) som ledamot i kommunstyrelsen 


och budgetutskottet KS/2022:92 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Entledigar Jonas Blank (V) från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen. 


• Förslag på ny ledamot till kommunstyrelsen ges vid nästkommande sammanträde.  
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Jonas Blank (V) har, 2022-02-14 inkommit med en skrivelse om begäran om att bli entledigad 


från sitt uppdrag som ledamot i kommunstyrelsen. 


Beslutsunderlag 


Avsägelse från Jonas Blank (V) 


Förslag till beslut på sammanträdet 


Jonas Blank (V) ber om att återkomma med förslag vid nästkommande sammanträde. 


Beslutet skickas till 


Hemsidan  


HR-funktionen 


Kanslifunktionen 


Status 


Pågående 
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§ 53 Delgivningar KS/2021:484, KS/2022:12, KS/2022:81 


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunfullmäktige delges följande handlingar; 


- SBF-2021-1118-7 Kommunfullmäktige 22-02-07 § 15 Svenljunga kommun 


- KF 2022-02-07 § 7 Sammanslagning Integrationsenhetens budget – Svenljunga kommun 


- KSF-2022-1-6 Kommunfullmäktige 22-02-07 § 24 Valärende Samverkansnämnd 


Arbetsmarknad 


- Protokoll Beslut bokslut 2021 bygg- och miljönämnden. BM.2021.13 


- Bilaga Bokslut 2021 bygg- och miljönämnden. BM.2021.13 


- Bilaga Nämndsbeslut Bokslut 2021 Bygg och miljönämnden. B:.2021.13 


- Protokoll styrelsemöte TranemoBostäder AB 20211109 


- Protokoll Styrelsemöte TranemoBostäder AB 211214 


- Minnesanteckningar 2022-02-10 


Status 


Pågående 
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§ 54 Information från kommunstyrelsen  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Kommunfullmäktige får information om; 


- Allmänna utskottet har påbörjat företagsbesök.  


- Samråd mellan kommunen och Trafikverket gällande ny infart och väg till Hållanders 


sågverk ska genomföras v. 11. 


- Tranemo och Svenljunga kommuner samverkar gällande den eventuella batterifabriken i 


Lockryd. 


- Rekrytering av ny skolchef pågår. 


Föredragning och debatt 


Kommunstyrelsens ordförande Anders Brolin (S) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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§ 55 Information från revisorerna  


Kommunfullmäktiges beslut 


• Noterar informationen. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Information ges om; 


- Anledningen till att revisionen gjort en granskning av efterlevnad av GDPR i 


verksamheterna är de höga vitena som utdelas vid ej efterföljande av GDPR. 


- Lekmannarevisionen har granskat de kommunala bolagen.  


Föredragning och debatt 


Revisorernas ordförande Bengt Melkersson (C) föredrar ärendet och svarar på frågor. 


Status 


Pågående 
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Ledamöter 


 


Närvaro 


 


Omröstni
ng 1 


 


Omröstning 
2 


 


Omröstning 
3 


 


Omröstning 
4 


1. Eva-Karin Haglund (S) 


 


 
I 


 
J 


   


2. Bo Haarala (S) 


 


 
I 


 
J 


   


3. Rose Torkelsson (S) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 


 


 
I 


 
J 


   


4. Göran Björk (S) 


 


 
I 


 
J 


   


5. Lena Eksberg (S) 


 


 
I 


 
J 


   


6. Anders Brolin (S) 
§§30-32, §§34–49, §§51–55 


 
I 


 
J 


   


7. Tatjana Dujin Peterson (S) 


 


 
I 


 
J 


   


8. Mari Kockali (S) 


Marita Nordin (S) 


 
I 


 
J 


   


9. Kerstin Karp Alf (S) 


 


 
I 


 
J 


   


10. Eija Qvist (S) 


 


 
I 


 
J 


   


11. Leif Gustavsson (S)  
I 


 
J 
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12. Johnny Ohlsson (S) 
 


 
I 


 
J 


   


13. Brigitte Barenfeld (KD) 


 


 
I 


 
J 


   


14. Marita Falk Axelsson (KD) 


 


 
I 


 
J 


   


15. Robin Kaas (V) 


 


 
I 


 
J 


   


16. Jonas Blank (V) 


 


 
I 


 
J 


   


 


17. Caroline Bergmann (MP) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 


 
I 


 
J 


   


18. Lennart Haglund (C) 


 


 
I 


 
N 


   


19. Christoffer Andersson (C) 


Sören Karlsson (C) 


 
I 


 
N 


   


20. Torbjörn Edgren (C) 


 


 
I 


 
N 


   


21. Cecilia Valbrant (C) 
§§30-32, §§34–50, §§52–55 


 
I 


 
N 


   


22. Fredrik Larsson (C) 


 


 
I 


 
N 


   


23. Emelie Romland (C) 


 


 
I 


 
N 
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24. Crister Persson (C) 


 


 
I 


 
N 


   


25. Stephan Bergman (M) 
§§30-32, §§34–49, §§51–55 


Ulf Nyberg §50 


 
I 


 
N 


   


26. ChrisTina Yngvesson 
(oberoende (M)) 


 


 
I 


 
Avstår 


   


27. Birgitta Olander 
(oberoende (M)) 


 


 
I 


 


 
Avstår 


   


28. Kathleen Wireklev (M) 


 


 
I 


 


N 


   


29. Ellinor Liljegren Kalmar 
(M) 


 


 
I 


 
N 


   


30. Wajdi-Louis Azouri (SD) 


 


     


31. Jan Hagberg (SD) 


 


     


32. Anna Letth (SD) 


 


 
I 


 
N 


   


33. Ivan Letth (SD) 


 


 
I 


 


Avstår 


   


34. Johnny Letth (oberoende 
(SD)) 


 


 
I 


 
Avstår 
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35. Karin Ljungdahl (C) 


 


 
I 


 
N 


   


36. Ana Alvarez-Björk (L) 


 


 
I 


 
J 


   


37. Ulf Thifors (S) 


 


 
I 


 
J 


   


               35 närvarande  19J/12N/4 avstår 
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